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Protokół Nr XXXIX/18 

z XXXIX sesji  Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 29 marca 2018 r.   

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach.  

 

Początek posiedzenia    - godz.   12:30 

Zakończenie     - godz.   13:15 

Lista obecności radnych   - zał. Nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. Nr 2  

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Sabina Robak otworzyła XXXIX sesję Rady Gminy Dywity. 

Przywitała przybyłych na spotkanie p. Jacka Szydło - Wójta, p. Teresę Kuptel –Skarbnika Gminy, p. 

Daniela Zadwornego – Sekretarza, p. Antoniego Nikiel – przedstawiciela Warmińsko-Mazurskiej 

Izby Rolniczej, sołtysów oraz mieszkańców gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum 

zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady 

w chwili otwarcia na sali znajdowało się 11 radnych. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 - 2 do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak uwag/ wniosków. 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjecie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

4. Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2018 

– 2026. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2018 r. 

6. Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

7. Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na stałe obwody głosowania, ustalania ich 

numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

8. Uchwała w sprawie udzielanie dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauracyjnych i robót budowlanych przy zabytku 

nieruchomym w Kieźlinach gm. Dywity. 

9. Uchwała w sprawie udzielania pomocy rzeczowej Gminie Milejowo. 

10. Uchwała w sprawie współpracy pomiędzy Gminą Dywity, a Powiatem Olsztyńskim przy 

wykonywaniu zadania inwestycyjnego ,,Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność 

na terenie Gminy Dywity.” 

11. Sprawy różne. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Dywity. 

 



-p. S. Robak – przewodnicząca – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

 

Brak uwag/ pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Dywity – bez 

czytania? 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

 

Protokół Nr XXXVIII/18 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 28-02-2018 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. A. Nikiel – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej – złożył życzenia Wielkanocne 

oraz podziękował za dotychczasową współpracę. 

 

-p. J. Ciepliński – radny – na posiedzeniu wszystkich komisji mieszkaniec (właściciel jednego ze 

sklepów) zwracał uwagę na parking za pętlą autobusową w centrum wsi Dywity, że jest on 

niewłaściwie użytkowany oraz jest ,,rozjeżdżony” przez samochody. Czy gmina coś w tym temacie 

zamierza zrobić oraz kiedy zostanie ukończona ścieżka pieszo-rowerowa relacji Dywity – Kieźliny?  

 

p. L. Kryszałowicz – radny – zgodnie z prośbą mieszkańców chciałbym prosić o naprawienie drogi 

z centrum wsi Sętal do cmentarza. Jest to droga gruntowa, przy obecnej aurze ludzie ,,grzęzną” 

w błocie.  

 

-p. J. Szydło – wójt – Plac w centrum wsi nie jest parkingiem. Dopóki miejsce to nie zostanie 

zagospodarowane zgodnie z Planem Miejscowym, plac jest i będzie udostępniony przez gminę jako 

miejsce do parkowania. Z uwagi na aurę pogodową tj. roztopy, częste opady, plac 

został ,,rozjeżdżony”. Planujemy plac odwodnić i utrzymywać go z nawierzchnią szutrową. W tym 

celu przed wjazdem do nieruchomości został postawiony znak –zakaz wjazdu wszelkim pojazdom 

z dopiskiem nie dotyczy samochodów zaopatrzenia. Drogi gruntowe stanowić będą problem dopóki 

nie zostaną utwardzone. Gmina na swoim terenie ma 250 km dróg gruntowych. Staramy się szybko 

reagować na wnioski mieszkańców względem nieprzejezdnych dróg, wyrównujemy je, nawozimy 

materiał, jednakże z uwagi na niesprzyjającą pogodę niektóre prace zostały przerwane. Ścieżka 

pieszo-rowerowa relacji Dywity – Kieźliny oficjalnie nie została jeszcze ,,otwarta”, ale można z niej 

korzystać.  

 

-p. Z. Glezman – radny – w poprzedniej kadencji został opracowany oraz przeprowadzone zostały 

konsultacje względem zagospodarowania ww. placu, czy projekt nie uległ zmianie? 

 

-p. J. Szydło – wójt – projekt nie uległ zmianie, będzie realizowany zgodnie z wolą rady.  

 

-p. J. Ciepliński – radny – we wsi Dywity brakuje miejsc na parkingu tj. przy szkole w Dywitach, 

przy gminie. Powinniśmy pomyśleć nad rozwiązaniem tego problemu.  

 

-p. J. Szydło – wójt –w tym roku planujemy wykonać szeroki utwardzony plac do parkowania wzdłuż 

pobocza od stacji paliw do szkoły, ponadto w planach jest wykorzystanie (zmniejszenie) ,,placu 

zieleni” obok szkoły za przystankiem autobusowym.  

 



Brak dalszych wniosków, interpelacji, zapytań. 

 

Ad. 4. i Ad. 5 Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2018 – 2026 oraz uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 

2018 r. 

 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali obie uchwały.  

 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dywity na lata 2018 – 2026. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 

 

Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity 

na lata 2018 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/318/18 – 

stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

 
Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie 

Gminy Dywity na 2018 r. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2018 r. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/319/17 – stanowi zał. Nr 4 do 

protokołu. 
 

Ad. 6. Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali uchwalę.  

 

Brak pytań. 



 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie podziału Gminy Dywity na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 1 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/320/18 – stanowi zał. 

Nr 5 do protokołu. 
 

Ad. 7. Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na stałe obwody głosowania, ustalania ich 

numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali uchwalę.  

 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie podziału Gminy Dywity na stałe 

obwody głosowania, ustalania ich numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

 

Uchwała w sprawie podziału Gminy Dywity na stałe obwody głosowania, 

ustalania ich numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/321/18 – stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 
 

Ad. 8. Uchwała w sprawie udzielanie dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauracyjnych i robót budowlanych przy zabytku 

nieruchomym w Kieźlinach gm. Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali uchwalę.  

 



Brak pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielanie dotacji z budżetu Gminy 

Dywity z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauracyjnych i robót 

budowlanych przy zabytku nieruchomym w Kieźlinach gm. Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie udzielanie dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauracyjnych i robót budowlanych 

przy zabytku nieruchomym w Kieźlinach gm. Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIX/322/18 – stanowi zał. Nr 7 do protokołu. 
 

Ad. 9. Uchwała w sprawie udzielania pomocy rzeczowej Gminie Milejewo. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali uchwalę.  

 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielania pomocy rzeczowej Gminie 

Milejewo. 

 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie udzielania pomocy rzeczowej Gminie Milejewo została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXIX/323/18 – stanowi zał. Nr 8 do protokołu. 
 

Ad. 10. Uchwała w sprawie współpracy pomiędzy Gminą Dywity, a Powiatem Olsztyńskim przy 

wykonywaniu zadania inwestycyjnego ,,Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na 

terenie Gminy Dywity. 

-p. S. Robak- oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji obradowali na dany 

temat. Podczas spotkania analizowali projekt uchwały, następnie poprosiła o opinię przewodniczącą 

komisji budżetu.  

-p. R. Kaszubska – radna – oświadczyła, że radni podczas posiedzenia wszystkich komisji 

pozytywnie zaopiniowali uchwalę.  

 

-p. J. Szydło- wójt – uchwała ,,umożliwi” zawarcie porozumienia Gminy Dywity z Powiatem 



Olsztyńskim w sprawie współfinansowania ścieżki pieszo-rowerowej relacji Dywity – Różnowo. 

Prace będą rozpoczynać się od wsi Różnowo. Decyzja ta została podjęta w związku z podjęciem prac 

związanych z doprowadzeniem wody z Olsztyna do miejscowości Dywity i Różnowo. Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej jest realizowana w ramach ZIT, udział własny gminy i powiatu jest dzielony 

po połowie. Przy tej inwestycji Gmina Dywity jest inwestorem, uzyskała w zarząd pas gruntu na 

realizację tej inwestycji, a właścicielem będzie Powiat Olsztyński. Chciałbym jeszcze wspomnieć, że 

zakładane ceny odbiegają od złożonych ofert, gmina będzie musiała przeznaczyć więcej środków 

finansowych na realizacje tej inwestycji niż pierwotnie zakładaliśmy.  

 

Brak pytań. 

 

Przewodnicząca - kto jest za podjęciem uchwały w sprawie współpracy pomiędzy Gminą Dywity, 

a Powiatem Olsztyńskim przy wykonywaniu zadania inwestycyjnego ,,Kompleksowy projekt 

zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

 

Uchwała w sprawie współpracy pomiędzy Gminą Dywity, a Powiatem 

Olsztyńskim przy wykonywaniu zadania inwestycyjnego ,,Kompleksowy projekt 

zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXIX/324/18 – stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11. Sprawy różne. 

 

-p. J. Ciepliński – radny – w dniach 27 i 28 kwietnia br. Powiatowa Szkoła Muzyczna organizuje 

w Urzędzie Wojewódzkim międzynarodową konferencję naukową, której patronem jest Wojewoda 

Warmińsko Mazurski, serdecznie zapraszam osoby zainteresowane. Przyjadą do nas profesorowie 

z różnych krajów europejskich, którzy będą mówić o perspektywie edukacji muzycznej, która ,,stoi 

przed dużymi wyzwaniami” jakim jest. ,,zamykanie szkół filialnych”.  

 

-p. S. Robak – Przewodnicząca Rady odczytała życzenia przesłane przez p. Andrzeja Maciejewskiego 

– Posła na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej- dla Sołtysów z okazji Ogólnopolskiego Dnia Sołtysa, 

następnie złożyła wszystkim życzenia świąteczne.  

 

Brak dalszych spraw. 

 

Przewodnicząca zamknęła XXXIX/18 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Korejwo              Sabina Robak 


